
     Zuid Scharwoude, 18 oktober 2017    
 
Aan  College van B&W 
cc:  Gemeenteraad Langedijk, 
 Griffie. 
 
Betreft: artikel 40 vragen over kwaliteit van de Jeugdzorg na de eenzijdig doorgevoerde verlaging van 
de tarieven voor inkoop aan Jeugdzorgaanbieders per 1 januari 2018. 

 

Naar aanleiding van het krantenartikel “ Conflict Jeugdzorg met gemeenten” in de Alkmaarse 

Courant/ NHD, dd 18 oktober en de  brief  namens de zorgaanbieders dd 17 oktober 2017 heeft de 

fractie GroenLinks de volgende vragen aan het college van B&W gemeente Langedijk: 

 

 Welke maatregelen neemt het college van B&W gemeente Langedijk opdat de kwaliteit van 

de jeugdzorg op het gewenste en met de wettelijk vastgestelde kwaliteitsnormen 

gehandhaafd blijft en voor inwoners van Langedijk, indien zij in 2018 gebruik moeten 

maken van deze voorzieningen beschikbaar?  

 

De zorgaanbieders geven aan dat de eenzijdig verlaagde tarieven die na 1 januari 2018 gaan gelden 

en waarover dit conflict draait, niet kostendekkend zijn. 

 

 Op basis van welke gegevens concludeert het college van B&W van de gemeente Langedijk 

dat de nieuwe tarieven wel kostendekkend zouden zijn voor de in 2018 in te kopen vormen 

van Jeugdzorg? 

 Welke percentages overhead zijn hierbij in mindering gebracht op de  tarieven 2017 en 

waarop zijn de  gekozen percentages gebaseerd? 

Hierbij onderscheid aangeven tussen procentuele verlaging van de nieuwe tarieven en vormen van 

Jeugdzorg die ingekocht worden.  

 Is het correct dat de gemeente Langedijk het tarief voor de inkoop van opname op een 

psychiatrische afdeling gekoppeld aan een behandeling voor jongeren met zeer ernstige 

problematiek per 1 januari 2018 gehalveerd heeft? 

 Zo ja wat waren daarbij de overwegingen? 

 Is het correct dat in de provincie Noord Holland alleen de gemeente Langedijk en met haar 

de andere 6 gemeentes in het de regio Alkmaar in conflict zijn met de Jeugdzorgaanbieders 

over de hoogte van de tarieven zoals die gaan gelden in 2018? 

In het krantenartikel wordt gesteld dat de gemeenten hier anders over denken. De regio Alkmaar 

meldt niet te bezuinigen op Jeugdhulp. 

 Hoe is deze uitspraak van de Regio Alkmaar te rijmen met uitspraak mede namens de 

gemeente Langedijk dat de nieuwe, lagere tarieven zijn ingevoerd omdat het percentage 

overhead dat de zorgaanbieders hanteren aan de hoge kant is? 

 Als het eenzijdig verlagen van de tarieven voor de inkoop van jeugdzorg niet onder de 

noemer bezuinigen valt, hoe wilt u het  dan noemen? 

 “Ieder kind dat jeugdhulp nodig heeft, kan hier in de regio Alkmaar op rekenen.” 

 Op welke wijze is geborgd dat deze uitspraak waargemaakt zal blijven worden waar de 

zorgaanbieders aangeven dat de huidige kwaliteit van de jeugdzorg met de verlaging van de 

tarieven in 2018 onmogelijk in stand gehouden kan worden? 

 

 Wat zijn de gevolgen van de doorgevoerde lagere tarieven voor jeugdzorgaanbieders door de 

gemeenten in de regio Alkmaar voor inwoners van Langedijk die gebruik moeten maken van 

voorzieningen die door jeugdzorgaanbieders aangeboden worden? 



 Wie is verantwoordelijk voor het aanbieden van kwalitatief goede jeugdzorg aan inwoners 

van de gemeente Langedijk indien zij daartoe geïndiceerd worden?  

 Kunt u, als college van B&W, garanderen dat alle kinderen, jeugdigen en hun ouders die 

specialistische jeugdzorg nodig hebben toegang krijgen tot die jeugdzorg die nodig is in de 

specifieke situatie?  

 Bent u bereid daartoe passende afspraken te maken met in de regio bekende zorgaanbieders 

zodat de zorg ook in 2018 aangeboden kan worden? 

 

 

 

Wij verzoeken om schriftelijke beantwoording 

 

Namens GroenLinks  

Klaas Zwart 

fractievoorzitter 

 

 

 


